
Clusters > 4.  Moties

Naam Omschrijving Medewerkers Stand van zaken Startdatum Einddatum
M 2021-04, CDA CU-SGP PvdA D66/GL GBP,  Meervoudig
ruimtegebruik grootschalige opwek duurzame energie

14-7-2021 13:27:33:
Verzoek het college om:

- om samen met RWS en de initiatiefgroep de mogelijkheden te
verkennen van opwek van duurzame zonne-energie in combinatie
met de realisatie van een geluidswal en of scherm en grote
parkeerplaatsen in onze gemeente;

-  deze verkenning mee te nemen in het proces om te komen tot
een lokaal uitnodigingskader;
-  wanneer uit de verkenning blijkt dat er hier mogelijkheden liggen
de financiële haalbaarheid hierin mee te nemen;

Portefeuillehouder:Klaas Harink 19-2-2025 11:55:48:
Is in behandeling genomen en wordt betrokken bij het proces met
RWS rond de totstandkoming van het geluidsscherm A50  incl.
vertegenwoordiging omwonenden. Wordt ook betrokken bij het
project OER A1-A50 waar Heerde in participeert vanuit de RES
regio Stedendriehoek. Concretisering van mogelijk haalbare
duurzame opweklocaties binnen het raamwerk van dit project vindt
momenteel plaats.

Mogelijk dat in de loop van 2026 een haalbaar project op in onze
gemeente Rijksgrond (RWS) voorgelegd kan worden.

12-7-2021 25-5-2026

M 2021-07, D66-GL CU-SGP PvdA CDA, Ontwerp Regionale
Energiestratgie 1.0 Cleantech regio

5-10-2021 14:09:04:
Verzoek het college om:

1. samen met andere regiogemeenten het gesprek aan te gaan met
de netbeheerder(s) en te zoeken naar oplossingsrichtingen voor de
ontstane stagnatie van projecten, waarbij oog is voor het lange
termijn perspectief en mogelijk innovatieve oplossingen;
2. gecombineerde ontwikkeling van een programma voor de RES
én de warmtetransitie;
3. ook nog in ontwikkeling zijnde technologie met name waar het
opslag betreft in het uit te werken programma RES voor Heerde op
te nemen;
4. in te zetten op innovatie en hierin een pioniersfunctie te vervullen,
zo nodig met meer experimentele projecten zoals het realiseren van
een proefproject met waterstof;
5. waarbij lasten verzwaring voor de burger zoveel mogelijk wordt
vermeden, bijv. door ontwikkeling van opslagcapaciteit;

Portefeuillehouder:Klaas Harink 19-2-2025 11:57:12:
Is in behandeling genomen.  Samenwerking op dit thema met
netbeheerder Liander en andere RES-partners in het traject
Integraal programmeren Stedendriehoek dat lopende is.

Thema wordt ook opgenomen in de RES 2.0 die in voorbereiding is
genomen.

4-10-2021 31-10-2025

M 2022-05, PvdA VVD, Raadswerkgroep Wonen 16-8-2022 11:34:22:
Spreekt uit dat:

-    Het daarom gewenst is dat binnen de raad een werkgroep
Wonen wordt gevormd;
-    Het zaak is dat in die werkgroep elke fractie is vertegenwoordigd
met 1 persoon;
-    Gezien de urgentie van het onderwerp, de werkgroep Wonen
direct na het zomerreces haar taak oppakt;
-    Het van belang is dat deze werkgroep in het winterseizoen 2022-
2023 met een productie dienaangaande (inventarisatie en advies?)
komt

Geen medewerkers toegekend 16-12-2024 13:29:44:
De gemeenteraad is zelf verantwoordelijke voor de afdoening.

4-7-2022
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M 2023-06 gewijzigd, raadsbreed, Vreemd aan de agenda Zon op
land en het Uitnodigingskader

7-6-2023 10:26:01:
Roept het college op om:

1.    bij bestaande en toekomstige initiatieven een actieve houding
aan te nemen t.a.v. de totstandkoming van de omgevingsraad en
deze omgevingsraad voor lopende initiatieven zo snel mogelijk in te
stellen;
2.    het voorzitterschap van deze omgevingsraad door een
onafhankelijk persoon (of partij) professioneel in te vullen. Deze
persoon (of partij) dient in staat te zijn zorgvuldig te luisteren naar
de verschillende belangen en dient sturing te geven aan het
opstellen van het advies door de omgevingsraad;
3.    de gemeenteraad regelmatig te informeren over de invulling en
voortgang van de omgevingsraad;
4.    bij de beoordeling van initiatieven alert te zijn op omvang en
positionering van de zonnepanelen, juist ook in relatie tot buren en
direct aanwonenden;
5.    In de volgende raadsvergadering een onderbouwd voorstel aan
de raad te doen voor aanpassing van het kader met in dat voorstel
een afstandseis tussen 100 en 200 meter;
6.    In dat voorstel ook de maatvoering voor de zogeheten
korrelgrootte mee te nemen;
7.    In de tussentijd geen initiatieven te honoreren en daarmee het
uitnodigingskader ‘on hold’ te zetten;
8.    de voorgenomen (tussen)evaluatie van het uitnodigingskader
uiterlijk in januari 2024 voor te leggen aan de gemeenteraad, zodat
hij het uitnodigingskader waar nodig kan aanscherpen/aanpassen;

Portefeuillehouder:Klaas Harink;Portefeuillehouder:Stephan
Nienhuis

19-2-2025 11:59:01:
Aan de vertaling van deze motie in de vorm van een aanscherping
van het Uitnodigingskader Zon- en windenergie wordt momenteel
gewerkt.

5-6-2023 20-5-2025

M 2023-07 gewijzigd, raadsbreed, Duurzaam centrum 5-7-2023 12:10:29:
Verzoek het college om:

1.    met de raad in gesprek te gaan over de inrichting van de
(openbare) ruimte in het gehele plangebied, voor zover het de
onderdelen betreft die nog niet vastgelegd zijn in/via het
bestemmingsplan of beeldkwaliteitsplan;
2.    ter voorbereiding op dit gesprek met de raad te onderzoeken of
groen en water aan het plangebied kan worden toegevoegd,
bijvoorbeeld bij beide pleinen en de steeg tussen van Setten/van
Loenen en het kerkelijk centrum (waarvoor nu een participatietraject
loopt).

Portefeuillehouder:Klaas Harink;Portefeuillehouder:Stephan
Nienhuis

19-2-2025 12:02:51:
Voor de ontwikkeling ‘Centrumplan Heerde’ moet een deel van de
openbare ruimte opnieuw worden ingericht. De gemeenteraad heeft
hierover in 2023 een tweetal moties aangenomen (2023-07 en 2023-
13), die richting geven aan deze herinrichting. In januari 2025 heeft
de gemeenteraad wederom een motie (2025-01) aangenomen.
Deze motie voorziet in een integrale benadering voor de
herinrichting van het centrum inclusief een aanpassing van de
verkeersstructuur.

In maart 2025 wordt een discussienota aan de raadscommissie
voorgelegd over de uitwerking van deelgebied 1 (woongebied oude
gemeentewerf en Van Meurspark) en deelgebied 2 (Kerkstraat en
Bonenburgerlaan). Motie 2023-07 en 2023-13 zijn betrokken bij de
uitwerking van deze twee deelgebieden.

De uitwerking van deelgebied 3 (inrichting plein Dorpsstraat) wordt
op een nader te bepalen moment voor advies voorgelegd aan de
raadscommissie. Motie 2025-01 wordt hierbij betrokken. In de
raadscommissie van maart 2025 wordt wel advies gevraagd t.a.v.
de positie van de koepel.

3-7-2023 1-1-2026

M 2023-12, VVD D66GL PvdA,  Transportbeperking Liander
(Verdeelstation Hattem)

9-10-2023 09:40:34:
Verzoek het college om:

1.    maximaal in te zetten op lobby om de
landelijke/provinciale/regionale spelers te bewegen om het
vraagstuk van de transportcapaciteit op het elektriciteitsnet (Verdeel
Station Hattem) voor ons gebied veel eerder op te lossen;
2.    deze inzet op de lobby ook duidelijk te communiceren naar
onze bevolking en ondernemers.

Portefeuillehouder:Klaas Harink 14-3-2024 11:02:16:
Overleg met Liander laat zien dat in onze nieuwbouwplannen
beperkingen zijn in aansluitcapaciteit, wat niet op korte termijn
opgelost kan worden.
Dit is een voortdurende zorg van het college waarover zij in gesprek
is met Liander.

2-10-2023 1-7-2025
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M 2023-13 gewijzigd, raadsbreed,  Vaststelling bestemmingsplan
‘Centrumplan Heerde’

9-10-2023 09:45:01:
Verzoek het college om:

1.    ervoor te zorgen dat (clustering van) parkeerplaatsen door
locatiekeuze, situering en (groene) inpassing zoveel mogelijk aan
het zicht wordt onttrokken en bijdragen aan een groene en
duurzame uitstraling van het centrum, rekening houdend met de
sociale veiligheid;
2.    hierbij bijzondere aandacht te hebben voor de vergroening van
de Kerkstraat (en de parkeerplaatsen aldaar) in combinatie met het
parkeerterrein van de ontmoetingskerk;
3.    de raad te (blijven) informeren over de hiervoor te maken
keuzes;
4.    de uitvoering van deze motie waar mogelijk te betrekken bij de
uitvoering van de motie 2023-07, duurzaam centrum Heerde.

Portefeuillehouder:Klaas Harink;Portefeuillehouder:Stephan
Nienhuis

19-2-2025 12:04:29:
Voor de ontwikkeling ‘Centrumplan Heerde’ moet een deel van de
openbare ruimte opnieuw worden ingericht. De gemeenteraad heeft
hierover in 2023 een tweetal moties aangenomen (2023-07 en 2023-
13), die richting geven aan deze herinrichting. In januari 2025 heeft
de gemeenteraad wederom een motie (2025-01) aangenomen.
Deze motie voorziet in een integrale benadering voor de
herinrichting van het centrum inclusief een aanpassing van de
verkeersstructuur.

In maart 2025 wordt een discussienota aan de raadscommissie
voorgelegd over de uitwerking van deelgebied 1 (woongebied oude
gemeentewerf en Van Meurspark) en deelgebied 2 (Kerkstraat en
Bonenburgerlaan). Motie 2023-07 en 2023-13 zijn betrokken bij de
uitwerking van deze twee deelgebieden.

De uitwerking van deelgebied 3 (inrichting plein Dorpsstraat) wordt
op een nader te bepalen moment voor advies voorgelegd aan de
raadscommissie. Motie 2025-01 wordt hierbij betrokken. In de
raadscommissie van maart 2025 wordt wel advies gevraagd t.a.v.
de positie van de koepel.

2-10-2023 1-1-2026

M 2023-17 CDA en D66-GL, Actief grondbeleid 8-11-2023 15:03:38:
Verzoek het college om:

1.    voor de vaststelling van de jaarrekening 2023 met een concreet
voorstel te komen wat de
mogelijkheden, kansen en (financiële) risico’s zijn wanneer de
gemeente actieve grondpolitiek gaat bedrijven;
2.    bij de vaststelling van de jaarrekening 2023 met een voorstel te
komen om (een deel van) het overschot van de jaarrekening toe te
voegen aan de financiële reserve van het grondbedrijf;

Portefeuillehouder:Klaas Harink;Portefeuillehouder:Stephan
Nienhuis

19-2-2025 12:06:35:
In de themaraad van 15 april 2024 is stil gestaan bij deze motie en
is een doorkijk gegeven over de wijze waarop dit zal worden
verwerkt. In de nieuwe Nota Grondbeleid zullen bepalingen worden
opgenomen over situationeel grondbeleid (waaronder actief
grondbeleid).

In verband met wisseling van medewerkers en
capaciteitsproblemen, is de Nota nog niet op route gebracht.

6-11-2023 16-6-2025

M 2023-23 CDA D66/GL GBP Beleidsplan bestaanszekerheid 27-2-2024 12:26:45:
Verzoek het college om:

1.    te onderzoeken of en op welke wijze gezinnen/inwoners met
een inkomen (net) boven de inkomensgrens doormiddel van een
maatwerkaanpak (bijvoorbeeld met behulp van de
doorbraakmethode) in bijzondere gevallen/bij tijdelijke financiële
problemen toch gebruik kunnen maken van de bestaande
regelingen;
2.    hierbij zo creatief mogelijk de randen van de regelgeving te
zoeken;
3.    de gemeenteraad in het eerste kwartaal van 2024 te informeren
over de (eerste) uitkomsten van dit onderzoek en hem daarna –
waar nodig – een voorstel te doen om een dergelijke
maatwerkaanpak door te voeren;
4.    hierbij ook inzicht te geven in de eventuele financiële
consequenties van het doorvoeren van een dergelijke aanpak;

Portefeuillehouder:William van Ommen 21-10-2024 09:53:16:
De discussienota is in de raadscommissie op 24 september
behandeld; een beleidsplan is in voorbereiding.

11-12-2023 31-3-2025
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M 2024-09 gewijzigd, D66/GL, Omgevingskwaliteit 7-8-2024 09:02:10:
Verzoek het college om:

1.    een plan/nota voor het behouden en stimuleren van
omgevingskwaliteit te ontwikkelen;
2.    daarin in ieder geval aandacht te besteden aan cultureel
erfgoed (ook meer recent), architectonische kwaliteit van
bouwwerken, stedenbouwkundige kwaliteit en kwaliteit van natuur
en landschap (waaronder ook bescherming en behoud van
waardevolle bomen);
3.    daarin ook te op te nemen op welke wijze een (onafhankelijke)
gemeentelijke adviescommissie bij ruimtelijke ontwikkelingen kan
adviseren over de omgevingskwaliteit;
4.    het plan/de nota ter vaststelling voor te leggen aan de
gemeenteraad;
5.    in deze nota ook aandacht te besteden aan de specifieke
gebiedskwaliteiten van Veessen en Vorchten;

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 19-2-2025 12:08:03:
Het college heeft op 28 januari 2025 besloten tot het uitvoering
geven aan het opstellen van een nota omgevingskwaliteit en
erfgoed. Het streven is een uitgangspuntennotie voor advies aan de
raadscommissie voor te leggen. En uiteindelijk ook de nota ter
vaststelling voor te leggen aan de gemeenteraad. Ook heeft het
college besloten uitvoering te geven aan het project tot het inrichten
en in stand houden van onze adviescommissies. Dit traject loopt
parallel aan het opstellen van de nota. De benodigde incidentele
kosten voor 2025 worden bijgeraamd in de voorjaarsnota 2025. De
structurele financiële effecten worden betrokken bij de bestuurlijke
integrale afweging van de perspectiefnota 2026-2029.

27-5-2024 1-1-2026

M 2024-10 Opgave 4, CDA D66/GL CU-SGP, heerlijk en
kleinschalig recreëren, Apeldoorns Kanaal (Omgevingsvisie)

7-8-2024 09:16:54:
Verzoek het college om:

1.    actief regie te nemen om met betrokken partijen rond de tafel te
gaan en samen een plan te ontwikkelen, om binnen de bestaande
mogelijkheden tot een passend kleinschalig recreatief aanbod kan
worden gekomen in het Apeldoorn kanaal, om te beginnen voor het
deel gelegen binnen de gemeente Heerde;

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 19-2-2025 12:09:12:
Geconstateerd is (door ROB en ROW) dat niet alle beheerplannen
zijn geïmplementeerd (zoals kano en vissteigers) na de aanleg
ervan in 2018, daardoor nu incomplete routes en gebreken in
onderhoud. Beheerplan kunstwerken welke is vastgesteld door het
College in september 2024 voorziet deels in onderhoud van de
kanoroute/elementen. Dit moet verder uitgewerkt worden, want blijkt
niet toereikend. Marketing van routes / aanbod verloopt via Visit
Heerde en recreatieondernemers.

27-5-2024 1-6-2025

M 2024-11, PvdA GBP D66/GL, Wonen in het buitengebied
(Omgevingsvisie)

7-8-2024 09:20:38:
Verzoek het college om:

1.    het onderwerp ‘wonen in het buitengebied’ (deling, splitsing,
bijplaatsen en functieverandering) extra prioriteit te geven;
2.    de geldende eisen/regels en het beleid op deze varianten nog
eens kritisch te bezien, en de mogelijkheden daarvoor waar
mogelijk te verbreden/verruimen;
3.    de raad hierover voor 1-1-2025 te informeren;

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 23-1-2025 13:45:10:
Is opgepakt en wordt uitgewerkt.

27-5-2024 15-4-2025

M 2024-13 gewijzigd, GBP D66/GL PvdA VVD, Ontsluiting
Gruttoweg

7-8-2024 09:31:22:
Verzoek het college om:

-    de mogelijkheid voor een veilige verkeersafwikkeling vanaf de
ontsluiting van het plangebied richting de Flessenbergerweg verder
te onderzoeken (zie ter illustratie bijlage), aan de hand van een
quickscan uitgevoerd door een externe partij;
-    daarbij in ieder geval in kaart te brengen welke maatregelen er
(in het kader van de verkeersveiligheid) nodig zijn aan/op/rond:
o    Het fietspad (richting Flessenbergerweg)
o    De Gruttoweg
o    het terrein van de Hubo
o    het kruispunt/de aansluiting op de Flessenbergerweg (zie
onderste deel rood omkadering bijlage)
-    met deze quickscan globaal in beeld te wat de kosten zijn voor
dit alternatief en de bijbehorende verkeers(veiligheids)maatrelen, en
daarbij onderscheid te maken tussen de kosten die voor rekening
komen van a) initiatiefnemer en b) gemeente;
-    binnen 6 maanden een voorstel aan de gemeenteraad (met
financiële consequenties) voor te leggen, zodat besloten kan
worden over het al dan niet realiseren van het alternatief;

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 19-2-2025 12:25:18:
Tijdens de raadscommissie op 10 februari heeft wethouder Nienhuis
toegezegd over ongeveer 6 weken terug te komen op de quick-scan
van de Gruttoweg.

27-5-2024 24-3-2025
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M 2024-17 CDA D66/GL CU-SGP, netcongestie
(Volkshuisvestingsprogramma)

7-8-2024 09:43:12:
Verzoek het college om:

-    te onderzoeken onder welke voorwaarden (onder andere het
borgen van de tijdelijkheid) er mogelijkheden zijn om
nieuwbouwwoningen tijdelijk als noodmaatregel op het gas aan te
sluiten;
-    hierbij ook te onderzoeken – mits dit even snel kan – of andere
‘out of the box’ oplossingen zoals accupakketten, betere
energieverdeling tussen dag- en nachtgebruik, waterstof, een
buurtaccu etc. mogelijkheden kunnen bieden om de woningbouw te
versnellen;
-    de gemeenteraad hierover middels een actieve raadsinformatie
voor het einde van 2024 te informeren;

Portefeuillehouder:Klaas Harink;Portefeuillehouder:Stephan
Nienhuis

19-2-2025 12:12:31:
Netcongestie is regionaal geagendeerd binnen RES
Stedendriehoek. Is ook thema binnen de RES 2.0. En voorkoming
van netcongestie op de langere termijn is de aanleiding voor het
traject Integraal Programmeren Stedendriehoek (zie ook M2021-
07).

24-6-2024

M 2024-25 gewijzigd, D66/GL PvdA, wonen en goen 7-8-2024 09:49:17:
Verzoek het college om:

1.    beleid/praktisch toepasbare groenuitgangspunten te
ontwikkelen voor het waarborgen van voldoende vergroening in
versteende omgeving en bij woningbouwontwikkelingen;
2.    de benodigde middelen hiervoor te verwerken in de begroting
2025;

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 11-12-2024 14:38:39:
Opgenomen in planvorming biodiversiteit.

8-7-2024 1-3-2025

M 2024-27 Vreemd aan de agenda, Raadsbreed, ASK 10-10-2024 11:49:50:
Verzoek het college om:

1.    voor wat betreft de uitbreidingsplannen op het ASK het gesprek
te blijven voeren met andere overheden (w.o. Defensie) en partners
met als doel de impact van de uitbreidingen op het ASK voor onze
inwoners zo klein mogelijk te laten zijn (ook gezien de veranderende
acceptatie onder inwoners);
2.    hierbij in beginsel een proactieve en coöperatieve houding aan
te nemen, gericht op het realiseren van compenserende
maatregelen;
3.    over te brengen dat de ontwikkeling en de uitbreiding van het
ASK, afhankelijk van de ontwikkelingen, een buitenproportionele
inbreuk kan gaan hebben op onze samenleving;
4.    de gemeenteraad en inwoners(comités) te blijven informeren
over en betrekken bij de ontwikkelingen;

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis;Portefeuillehouder:Olaf
Prinsen

19-2-2025 12:13:47:
Wij voeren voortdurend het gesprek met de relevante partijen.
Zowel ambtelijk als bestuurlijk. Wij doen dat binnen de provinciale
kopgroep, maar ook binnen de Kop van de Veluwe.

Wij horen ook graag van de gemeenteraad aan welke
compenserende maatregelen de gemeenteraad in dat geval denkt.

Daarnaast houden wij ook het oog op de verschillende
vergunningaanvragen die momenteel voor het ASK in behandeling
zijn.

Wij verwachten dat de planmer, die is opgesteld ten behoeve van
het ontwerp van het Nationaal Programma Ruimte voor Defensie,
meer duidelijkheid zal geven over de impact van de plannen voor
het ASK op de omgeving. Deze komt naar verwachting in Q2 2025
ter beschikking.

Wij zullen de gemeenteraad en de omgeving zo goed mogelijk
blijven informeren over de ontwikkelingen. Waarbij wij afhankelijk
zijn van de informatieverstrekking door derden.

7-10-2024 1-3-2025

M 2024-29 gewijzigd, GBP CDA CU-SGP, Onderhoud openbare
ruimte

5-12-2024 12:55:32:
Verzoek het college om:

1.    te onderzoeken hoe het onderhoud openbare ruimte in brede
zin (bijvoorbeeld voor wat betreft onkruidbestrijding, overhangende
begroeiing en ‘veilige begaanbaarheid’ op/rond de fietspaden,
voetpaden en andere openbare pleinen/plekken) in onze gemeente
kan worden verbeterd;
2.    te komen tot een integrale afweging waarbij ook de
onderliggende organisatie moet worden meegenomen;
3.    hier op terug te komen bij de presentatie van het IBOR;
4.    bij de voorjaarsnota 2025 met een voorstel te komen voor
gedeeltelijke uitwerking, voornamelijk voor wat betreft de centra van
de dorpen, toegespitst op onkruidbestrijding in het jaar 2025

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 11-12-2024 15:56:31: 11-11-2024 1-7-2025
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M 2024-31 gewijzigd, PvdA, Rood voor rood / functieverandering 5-12-2024 12:59:11:
Verzoek het college om:

1.    bij de ontwikkeling van het nieuwe beleid – en het streven om
op erven extra woningen te creëren - in ieder geval aandacht te
hebben voor:
a.    het creëren van een mix aan woningen (duurder en betaalbaar)
op erven waarop het beleid van toepassing is;
b.    het (in voorkomende gevallen) mogelijk maken van clustering
van meer dan 2 extra woningen op een erf waarop het beleid van
toepassing is;

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 19-2-2025 12:15:12:
In het uitvoeringsprogramma van het Volkshuisvestingsprogramma
is opgenomen dat het functieveranderingsbeleid wordt herijkt.
Daarbij wordt onderzocht op welke wijze een mix van woningen
gecreëerd kan worden en of in voorkomende gevallen meerdere
woningen op een erf gerealiseerd kunnen worden. Los van de
herijking worden plannen op erven ook vanuit deze gedachte
beoordeeld op de intaketafel.

Aan de herijking van het Functieveranderingsbeleid is nog geen
capaciteit gekoppeld.

11-11-2024 31-12-2025

M 2025-01 Vreemd aan de agenda,  CDA CU-SGP GBP D66/GL,
Integrale benadering openbare ruimte inrichting centrum Heerde

4-2-2025 13:29:33:
Verzoek het college om:

1.    Bij de behandeling van de jaarrekening het plan ‘integrale
benadering openbare ruimte centrum’ in hoofdlijnen middels een
voorstel voor te leggen aan de raad;
2.    In dit plan op te nemen:
a.    hoe de integrale benadering wordt ingevuld, rekening houdend
met de genoemde uitgangspunten;
b.    welke verkeersvariant voor het vervolg uitgangspunt zal
zijn/uitgewerkt gaat worden;
c.    welke aanvullende financiering nodig is voor de uitvoering;
3.    de benodigde aanvullende financiering te reserveren vanuit het
overschot op de jaarrekening 2024;

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 13-2-2025 09:34:00:
Gaat in proces met Centrumplan Heerde, zie ook Motie 2023-07 en
13! Let wel: deze motie heeft ook een relatie met het Mobiliteitsplan
en hierin het uitvoeringsplan en met het belevingsonderzoek
Centrum Heerde!
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